
Geachte heer Leeijen,

Op 21 en 22 november 2019 hebben wij een mailwisseling gehad over het toen ons ter 
beschikking staande concept "Accommodatiebeleid Gemeente Leudal". Deze 
correspondentie heb ik bijgevoegd.

Inmiddels beschikken wij over het concept "Accommodatiebeleid Gemeente Leudal" van 
december 2019. 

Naar aanleiding daarvan en in vervolg op de mailwisseling van november constateren wij het 
navolgende:

1. Op bladzijde 39 van het concept als aandachtspunt voor 't Maasveld staat vermeld: 
"(-) de gezamenlijkheid met d'n Haammaeker". 
Wij denken dat dit onnodig vaag is geformuleerd omdat het bestuur van de Stichting 
Gemeenschapshuis Neer en de organisatie van 't Maasveld, voorheen Sportpark 
Leudal Oost - zoals ook bij de gemeente & de gebruik(st)ers van de onderwerpelijke 
voorzieningen bekend is -  al in 2017 hebben uitgesproken zich te kunnen vinden in 
de formule: "Sport & sportieve recreatie op Sportpark Leudal Oost ('t Maasveld dus) 
en "Cultuur & ontmoeting" in d'n Haammaeker.
Aangevuld zij daarbij, wat ook al in onze mail van 21 november aan u is vermeld: "(-
)Het gemeenschapshuis in Neer is al jaren de centrale ontmoetingsplek in het dorp, 
waar jonge én oudere ‘Naerse waersen’ om allerlei redenen samenkomen. Op dit 
moment maken wekelijks ongeveer 1.200 leden en deelne(e)m(st)ers van meer dan 20 
organisaties en initiatieven gebruik van de dorpsvoorziening. Daarnaast ontvangen 
we er wekelijks ruim 500 mensen voor – noem het maar – incidentele bijeenkomsten 
en activiteiten, zoals presentaties, demonstraties, cursussen/workshops en koffietafels. 
 (-)"

2. In de tekst op bladzijde 41 van uw concept van december ontbreekt elke aanduiding 
van (een onderzoek naar) de mogelijkheid dat de Stichting Gemeenschapshuis Neer 
wellicht een  actieve(re) rol zou kunnen vervullen in de exploitatie van sportzaal ‘De 
Kwiebus’ , terwijl u in uw mail van 22 november wel aangaf die mogelijkheid te gaan 
benoemen.
Onze argumentatie met betrekking tot deze variant was overigens:  "De sportzaal en 
het gemeenschapshuis liggen tegen elkaar, hebben een gemeenschappelijke ingang, 
streven vergelijkbare doelen na, maar lijken naast elkaar te leven. Dat kan wellicht 
anders, dat kan wellicht beter, en wel op een manier die de dynamiek tussen en de 
exploitatie van beide voorzieningen ten goede komt."

Wij menen er goed aan te doen u bovenstaande te vermeldden, c.q. in herinnering te 
brengen opdat u in de toelichting die u mogelijk tijdens de vergadering van de Commissie 
Sociaal op 27 januari aanstaande nog zult geven als het gemeentelijke accommodatiebeleid 
aan bod komt (agendapunt 6a) en in een bijgestelde versie van het 
concept  "Accommodatiebeleid Gemeente Leudal" hiermee rekening kunt houden.



Wij hebben onze reactie ook gestuurd naar de portefeuillehouder. En naar de raads- en 
commissiegriffier, opdat zij ook bij de ingekomen stukken van de raad en de commissie 
komt.
 

Groetend,
Peter Vennekens, 
voorzitter bestuur Stichting Gemeenschapshuis Neer (d'n Haammaeker)

Van: Ruud Leeijen <ruudleeijen@negen.nl>
Verzonden: vrijdag 22 november 2019 08:56
Aan: Peter Vennekens <peterv10@hotmail.com>
CC: Har Geenen <har.geenen@haammaeker.nl>; Geert Görtz <geert.g@home.nl>; Secretariaat de 
Haammaeker <secretariaat@haammaeker.nl>
Onderwerp: RE: Gemeentelijk accommodatiebeleid; concept 
 
Beste heer Vennekes,

Hartelijk dank voor uw positieve reactie en de bereidheid om mee te denken over het verbeteren van 
de exploitatie van zowel de Haammaeker als de Kwiebus. Zoals we nu in het concept 
accommodatiebeleid hebben geschreven moet de gemeente in overleg met betrokken partijen een 
toekomstscenario uitwerken voor de Kwiebus. Feitelijk onderschrijft u met uw mail de visie die nu 
beschreven is in het concept stuk. In het uitwerken van het toekomstscenario kan het samenvoegen of 
samengaan van de Haammaeker met de Kwiebus een optie zijn die na het vaststellen van het 
accommodatiebeleid uitgewerkt dient te worden. Ik zal het concept stuk wat aanpassen en ook uw 
optie als mogelijkheid benoemen.

Een overleg in dit stadium is nog wat te vroeg. Als we in de uitvoering van het accommodatiebeleid 
komen is het van belang dat jullie hier een rol in krijgen wat betreft dit onderwerp. De gemeente 
faciliteert dit. Als u nog vragen of opmerkingen hebt kunnen we eventueel telefonisch nog afstemmen, 
maar zoals ik eerder al aangaf: de ideeënvorming vindt plaats na vaststelling van het 
accommodatiebeleid. Daarbij is uw voorstel zeker een optie.

Met vriendelijke groet,
Ruud Leeijen
SX Eindhoven|Torenallee 3|5617 BA Eindhoven
T. 040 304 13 39| M. 
0651929196|E.ruudleeijen@negen.nl|W. 
https://nam04.safelinks.protection.outlook.com/?url=www.negen.nl&amp;data=02%7C01%7C%7C8d
8294cabc8749c7108608d76f246201%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637100
074364980559&amp;sdata=I4%2BWRTY6o%2FuXdLlWqsrTEvFQ%2Bfwi5A1bgV7jFP8xuRA%3
D&amp;reserved=0
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: Peter Vennekens <peterv10@hotmail.com> 
Verzonden: donderdag 21 november 2019 15:49
Aan: Ruud Leeijen <ruudleeijen@negen.nl>
CC: Har Geenen <har.geenen@haammaeker.nl>; Geert Görtz <geert.g@home.nl>; Secretariaat de 
Haammaeker <secretariaat@haammaeker.nl>
Onderwerp: Gemeentelijk accommodatiebeleid; concept

Geachte heer Leeijen, beste Ruud,
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Het bestuur van Gemeenschapshuis ‘de Haammaeker’ in Neer heeft met belangstelling kennis 
genomen van het concept accommodatiebeleid van de Gemeente Leudal. 
Graag maakt het bestuur van de gelegenheid gebruik om op de concept notitie te reageren. 

Het gemeenschapshuis in Neer is al jaren de centrale ontmoetingsplek in het dorp, waar jonge én 
oudere ‘Naerse waersen’ om allerlei redenen samenkomen. Op dit moment maken wekelijks ongeveer 
1.200 leden en deelne(e)m(st)ers van meer dan 20 organisaties en initiatieven gebruik van de 
dorpsvoorziening. Daarnaast ontvangen we er wekelijks ruim 500 mensen voor – noem het maar – 
incidentele bijeenkomsten en activiteiten, zoals presentaties, demonstraties, cursussen/workshops en 
koffietafels. 

Gemeenschapshuis ‘de Haammaeker’ bindt en verbindt’. Dat is ook de kern van onze visie, ons beleid, 
onze houding én ons gedrag: gebruik(st)ers uitnodigen, stimuleren en ruimte bieden om op hun/haar 
eigen manier medeverantwoordelijkheid te nemen voor de gemeenschapsvoorziening. 

Het draagvlak voor het gemeenschapshuis, de bezoek(st)ersaantallen en de exploitatieresultaten mogen 
er zijn. 
Maar, het kan natuurlijk altijd beter. Om die reden is het bestuur voortdurend alert op mogelijkheden 
en kansen om de diversiteit in mogelijkheden en in het activiteitenaanbod te vergroten. 
Zo oriënteren en bezinnen wij ons momenteel op de mogelijkheid om een actieve(re) rol te vervullen 
in de exploitatie van sportzaal ‘De Kwiebus’. De sportzaal en het gemeenschapshuis liggen tegen 
elkaar, hebben een gemeenschappelijke ingang, streven vergelijkbare doelen na, maar lijken naast 
elkaar te leven. Dat kan wellicht anders, dat kan wellicht beter, en wel op een manier die de dynamiek 
tussen en de exploitatie van beide voorzieningen ten goede komt. 
Is een samenvoegen of samengaan van beide voorzieningen - ook in termen van accommodatiebeleid - 
haalbaar, realistisch? Wij hebben daarover een paar ideeën en die zouden wij graag met jou willen 
bespreken. 

Wij zien je reactie met belangstelling tegemoet,

Met vriendelijke groet,

Namens het bestuur van Gemeenschapshuis ‘In d’n Haammaeker’, Peter Vennekens, voorzitter


